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OSNOVNA ŠKOLA 
«AUGUST HARAMBAŠIĆ» 
DONJI MIHOLJAC 
Donji Miholjac, 28.1.2015. 

 
 

ZAPISNIK S 27. SJEDNICE  
ŠKOLSKOG ODBORA, 
ODRŽANE 28.1.2015. 

 
 
Početak u 13,30 sati. 
Nazočni: Mladen Loina, Kristina Andračić, Koviljka Šrajer, Nives Vidaković Posavac,     
               Zvonimir Falamić 
Nenazočni: Marina Katić, Vladimir Živković 
Ostali nazočni: Vedran Aladić, ravnatelj 
                         Slavica Vuksanić, računovođa 
Zapisničar: Spomenka Vučković, tajnica škole 
 
Sjednicu otvara predsjednik gosp. Mladen Loina, pozdravlja nazočne i novu članicu, 
gđu Nives Vidaković Posavac, utvrđuje da je nazočna većina članova za valjano 
odlučivanje te predlaže 
 
                                                         DNEVNI RED: 

 
1. Usvajanje Zapisnika s 26. sjednice, 
2. Usvajanje godišnjeg Financijskog izvještaja za 2014. godinu, 
3. Donošenje Pravilnika o radu, 
4. Razno. 

 
 
Dnevni red se usvaja jednoglasno. 
 
Ad. 1. 
Na zapisnik s 26. sjednice nema primjedbi te se usvaja jednoglasno. 
 
Ad. 2. 
Godišnje Financijsko izvješće za 2014. godinu obrazlaže računovođa, gđa Slavica 
Vuksanić i upoznaje članove s prihodima, rashodima i financijskim poslovanjem škole 
za 2014. godinu. Na prijedlog ravnatelja, jednoglasno, s pet glasova „ZA“ usvaja se 
Financijski izvještaj za 2014. godinu. 
 
Ad. 3. 
Tajnica obrazlaže Pravilnik o radu koji je usklađen s novim Zakonom o radu i 
Izmjenama i dopunama Zakona o odgoju i obrazovanju u osnovnoj i srednjoj školi. 
Sukladno čl. 27. i  150. Zakona o radu, prije donošenja pravilnika, poslodavac je u 
obvezi savjetovati se sa sindikalnim povjerenikom. Budući da sindikalna povjerenica  
u roku od 8 dana nije dostavila primjedbe, na prijedlog ravnatelja jednoglasno (pet 
glasova „ZA“) donosi se Pravilnik o radu. 
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Ad. 4. 
Jednoglasno se donosi dopuna Školskog kurikuluma za 2014./15. školsku godinu. 
Uvrštava se posjet kinu učenika 8.c razreda.  
 
Ravnatelj iznosi problem financiranja Nastavno-športske dvorane. Grad Donji 
Miholjac odobrio je 30.000,00 kn za potrebe škole u 2014. godini, ali je uplaćeno 
samo 26.000,00 kn. Ostatak od 4.000,00 kn nam je neophodan jer Škola ulazi u nove 
projekte. Ravnatelj predlaže da se donese zaključak koji će se uputiti gradonačelniku 
u kojem će se ukazati na problem. Nakon rasprave, Školski odbor je jednoglasno 
odlučio da će se pričekati sa zaključkom do slijedeće sjednice, jer će se do tada 
obaviti razgovori s gradonačelnikom.  
 
 
 
Sjednica je zaključena u 14,40. 
 
 
 
 
Zapisničar:                                                                          Predsjednik: 
Spomenka Vučković                                                           Mladen Loina 


